
  

Protokół Nr VI/24  

z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 26 września 2024 roku. 

 

Miejsce posiedzenia: sala sesyjna Urzędu Miejskiego Trzcianki. Obrady 

rozpoczęto 26 września 2024 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 17:37. 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków: 

Obecni: 

1. Łukasz Bagrowski - nieobecny 

2. Dorota Barczak 

3. Anna Maria Boch 

4. Ewa Maria Bogacz 

5. Marek Krzysztof Dąbrowski 

6. Krzysztof Grzyśnik 

7. Paweł Iwanicki - nieobecny 

8. Janina Kamińska 

9. Krzysztof Kęciński 

10. Wincenty Seweryn Kilian 

11. Paulina Elżbieta Knap 

12. Maciej Kubacki 

13. Mariusz Łuczak 

14. Robert Matkowski 

15. Wiesław Natkaniec 

16. Ludwika Orłowska-Mumot 

17. Witold Zbigniew Perski 

18. Witold Putyrski - nieobecny 

19. Piotr Ratajczak 
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20. Łukasz Michał Walkowiak 

21. Marcin Andrzej Walkowiak 

Porządek obrad wraz z materiałami – załącznik nr 1. 

Lista obecności radnych – załącznik nr 2. Raport obecności z systemu 

eSesja – załącznik nr 3. Lista obecności przedstawicieli Urzędu Miejskiego 

Trzcianki – załącznik nr 4. Lista obecności sołtysów sołectw gminy 

Trzcianka – załącznik nr 5. 

Obradom przewodniczył Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki 

Krzysztof Grzyśnik. 

Protokołowała Marzena Domagała, inspektor ds. obsługi Rady. 

Obrady Rady Miejskiej zostały utrwalone na nośniku CD, zawierającym 

nagrania wszystkich wypowiedzi w trakcie obrad, który stanowi integralną 

część protokołu. 

Ad 1) Otwarcie obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził quorum, przy którym może 

obradować i podejmować prawomocne uchwały Rada Miejska Trzcianki.  

W momencie otwarcia w sesji uczestniczyło 14 radnych. Nieobecni  

w momencie otwarcia: P. Iwanicki, J. Kamińska, L. Orłowska-Mumot,  

Ł. Bagrowski, W. Kilian, W. Putyrski, Ł. Walkowiak. Radni: J. Kamińska,  

L. Orłowska-Mumot, W. Kilian i Ł. Walkowiak doszli w trakcie sesji. 

W dyskusji wzięli udział: 

Krzysztof Grzyśnik (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki), 

działając zgodnie z art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, otworzył 

sesję Rady Miejskiej Trzcianki.  

Następnie przywitał: 

1) radnych Rady Miejskiej Trzcianki, 

2) sołtysów sołectw gminy Trzcianka, 

3) pana Krzysztofa W. Jaworskiego, burmistrza Trzcianki, 

4) panią Wiolettę Szukajło, zastępcę burmistrza, 

5) panią Joannę Zieńko, skarbnika gminy  

6) panią Alinę Matkowską, sekretarza gminy,  

7) panią Ksenię Cieszyńską-Rosalską, mecenasa obsługującego Radę, 
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8) pana Marka Kupsia, prezesa ZIK sp. z o.o. w Trzciance, 

9) kierowników referatów Urzędu Miejskiego Trzcianki oraz pracowników 

Urzędu Miejskiego. 

Ad 2) Przedstawienie porządku obrad.  

Krzysztof Grzyśnik (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) 

stwierdził, że porządek obrad wraz z materiałami radni otrzymali na 7 dni 

przed sesją. Następnie odczytał pismo OR.0006.9.2024 z 25.09.2024 r. 

Burmistrza Trzcianki, którym przekazał dwa projekty uchwał z prośbą  

o wprowadzenie do porządku obrad Rady. Pismo stanowi załącznik nr 6, 

projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Trzcianki w rejonie ulicy 

ks. Piotra Skargi – załącznik nr 7, projekt uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy na terenie wsi Niekursko – załącznik nr 8. 

Innych głosów do porządku obrad nie było. 

Głosowano w sprawie 

Wprowadzenie do porządku obrad punktu 12. Projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Trzcianki w rejonie ulicy ks. Piotra Skargi 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof 

Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn 

Kilian, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław 

Natkaniec, Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał 

Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7). Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, 

Paulina Elżbieta Knap, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Putyrski, Marcin 

Andrzej Walkowiak 

 

Głosowano w sprawie 

Wprowadzenie do porządku obrad punktu 13. Projekt uchwały w sprawie 

nadania nazwy ulicy na terenie wsi Niekursko. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI:6 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof 

Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn 

Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert 

Matkowski, Wiesław Natkaniec, Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, 

Łukasz Michał Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, 

Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Putyrski, Marcin Andrzej Walkowiak 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr V/24 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki  

z 29 sierpnia 2024 r. 

4. Wieloletni Plan Inwestycyjny gminy Trzcianka na lata 2020-2028 - 

ewaluacja. 
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5. Wieloletni plan rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych  

i urządzeń kanalizacyjnych Zakładu Inżynierii Komunalnej Sp. z o. o.  

w Trzciance. 
6. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2024-2040 oraz projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok. 
7. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych zasad 

umarzania, odraczania terminów spłaty, rozkładania na raty należności 

pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym przypadających gminie 

Trzcianka i jej jednostkom organizacyjnym. 
8. Projekt uchwały w sprawie zasad przeprowadzania naboru wniosków  

o zawarcie umowy najmu lokalu mieszkalnego, budowanego  

w ramach inwestycji realizowanej przez Społeczną Inicjatywę 

Mieszkaniową „KZN-Wielkopolska” Sp. z o.o., w tym określenia 

kryteriów i zasad przeprowadzania oceny punktowej oraz wysokości 

kaucji. 

9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na 

terenie gminy Trzcianka. 

10. Projekt uchwały w sprawie zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

11. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Trzcianka dla części terenu obrębów ewidencyjnych Runowo  

i Siedlisko. 

12. Projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Trzcianki w rejonie ulicy ks. Piotra Skargi. 

13. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie wsi 

Niekursko. 

14. Informacja Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 
15. Informacja o pismach adresowanych do Rady. 

16. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych oraz sołtysów. 
17. Zamknięcie obrad. 
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Ad 3) Przyjęcie protokołu Nr V/24 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki  

z 29 sierpnia 2024 r. 

Radni nie zgłosili uwag.  

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu Nr V/24 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z 29 sierpnia 

2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof Grzyśnik, 

Krzysztof Kęciński, Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej 

Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, Witold 

Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Krzysztof Dąbrowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, 

Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Putyrski, Marcin Andrzej Walkowiak 

 

Ad 4) Wieloletni Plan Inwestycyjny gminy Trzcianka na lata 2020-2028 

- ewaluacja. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Krzysztof Jaworski (Burmistrz Trzcianki) omówił realizację wieloletniego 

planu inwestycyjnego gminy Trzcianka przyjętego na lata 2020-2028. 

Posłużył się prezentacją, której wydruk stanowi załącznik nr 9. 
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Ad 5) Wieloletni plan rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych 

i urządzeń kanalizacyjnych Zakładu Inżynierii Komunalnej Sp. z o. o.  

w Trzciance. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Marek Kupś (Prezes Zakładu Inżynierii Komunalnej spółka z o.o.  

w Trzciance) przedstawił realizację wieloletniego planu rozwoju  

i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 

2022 – 2025 zwracając, że należy go modyfikować, w związku z ilością 

zadań jakie realizują, a które wymagają wsparcia i partnerstwa. 

Zwrócił uwagę, że dokumenty, które realizują cechuje rozwój  

i modernizacja, a swoje wystąpienie rozpoczął od definicji planu. Dodał, że 

jest wiele przepisów regulujących zadania, które realizują, ale wspomniał, 

że uchwalanie ww. planu wymaga uzgodnienia przez Regionalny Zarząd 

Wody Polskie.  

Wyjaśnił, że założenia planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych koncentrowały się w kilku 

obszarach działalności spółki: 

− budowa sieci wodociągowych i kanalizacyjnych - zwiększenie liczby 

odbiorców, poprawa komfortu życia, bezpieczeństwo ekologiczne, 

− modernizacja istniejącej infrastruktury technicznej – zapewnienie 

ciągłości dostaw, utrzymanie standardów, zmniejszenie liczby awarii,  

− obniżenie kosztów działania, co przekłada się na cenę wody  

i ścieków, 

− automatyzacja i kontrola procesów to jedno z ważnych zadań spółki 

na wszystkich obszarach swojej działalności z wykorzystaniem 

najnowszych technologii, programów i funkcji, 

− finansowanie zadań w oparciu zewnętrzne źródła środków 

finansowych, pozyskiwanie pożyczek i dotacji, 

− planowanie strategiczne, uwzględnianie wszystkich aspektów, 

− dostosowanie do Dyrektywy wodnej i ściekowej oraz obowiązujących 

przepisów, 

− maksymalizacja efektu ekologicznego, 
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− tworzenie warunków rozwojowych dla przemysłu, mieszkalnictwa  

i usług, 

− spójność programu ze strategią rozwoju gminy Trzcianka. 

W dalszej części wystąpienia, posługując się slajdami, przedstawił radnym 

oczyszczalnię ścieków omawiając jej stan, koszty budowy, parametry 

przerobowe oraz stan techniczny ważniejszych urządzeń. W dalszej części 

prezentacji przedstawił Stację Uzdatniania Wody przy ul. 27 Stycznia  

w Trzciance, a następnie zdjęcia sieci wodno-kanalizacyjnej. 

Następnie przedstawił dane ilościowe sieci w gminie: sieć wodociągowa 

Trzcianka 78071 m, tereny wiejskie 136489 m, sieć kanalizacji sanitarnej 

Trzcianka 53701 m, tereny wiejskie 47147 m. Spółka obsługuje również  

29 przepompowni ścieków, 1008 km przyłączy wodociągowych oraz sześć 

hydroforni. 

Kontynuując zwrócił uwagę na plany modernizacyjne informując, że miasto 

jest skanalizowane w 95%, natomiast tereny wiejskie 28%. Przedstawił na 

czym polegały zadania modernizacyjne na oczyszczalni ścieków, której 

dokonano w ostatnim czasie. 

Następnie omówił niektóre zadania wykonane w ramach gospodarki 

ściekowej tj.: 

− budowa kanalizacji ściekowej na ul. Za Jeziorem wraz  

z odtworzeniem nawierzchni jezdni, 

− budowa sieci kanalizacyjnej w okolicach ulic Imbirowej i Ogrodowej, 

− budowa sieci kanalizacyjnej w okolicach ulic Malinowej i Żurawinowej, 

− zakup urządzenia do mechanicznego czyszczenia ścieków separacją 

skratek, tłuszczu i piasku, 

− zakup urządzenia do mechanicznego odwadniania osadów 

ściekowych oraz ich higienizacji, 

− budowa wiaty namiotowo-magazynowej do składowania osadów 

ściekowych 

− budowa drogi dojazdowej z nawierzchni betonowej oraz placu 

manewrowego/składowego do przechowywania osadów ściekowych, 

− renowacja sieci ogólnospławnych wraz z przykanalikami metodą 

bezwykopową, poprzez montaż rękawów uszczelniających. 

Zadania w ramach gospodarki wodnej: 
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− budowa Centralnej Stacji Uzdatniania Wody w Trzciance wraz  

z zapleczem technicznym, socjalnym i administracyjnym, 

− budowa farmy fotowoltaicznej zasilającej Centralną Stacje 

Uzdatniania Wody w Trzciance. 

Pan Marek Kupś podkreślił, że niestety w tym zakresie nie było żadnych 

konkursów tj. zadania związane z „wodą”, a plan miejscowy, warunki 

techniczne uniemożliwiają budowę farmy fotowoltaicznej stąd nie wykonano 

tych zadań. 

Odniósł się do kolejnych zadań w ramach gospodarki wodnej: 

- monitoring wizyjny obiektów oraz miejskich poboru wody,  

- modernizacja hydroforni w Stobnie - W związku z tym konieczności 

modernizacji sieci wodociągowej przygotowywany jest projekt sieci 

wodociągowej, sieci kanalizacyjnej oraz modernizacji hydroforni w Stobnie.  

Omówił plany modernizacyjne Stacji Uzdatniania Wody.  

Kończąc swoją prezentację przedstawił zadania wykonane przez ZIK sp.  

z o.o., które nie były ujęte w planie, ale były konieczne do realizacji. Są to 

zadania takie jak: 

− zakup i montaż wagi samochodowej na oczyszczalni ścieków,  

− przenośnik taśmowy do transportu osadów, 

− adaptacja budynku stacji mechanicznego odwadniania osadów, 

− zakup koreatora MicroCorr Touch pro (urządzenia do wykrywania 

awarii), 

− zakup mętnościomierza procesowego, zakup szalunków 

zabezpieczających wykopy, mieszadła pompy, agregaty prądotwórcze.  

Poinformował, że obecnie są realizowane prace na ponad 2 mln zł, które 

dotyczą budowy sieci wodociągowej w rejonie ulic Kasprowicza, 

Roosevelta. Jeszcze w tym roku na 5 hydroforniach wiejskich mają powstać 

instalacje fotowoltaiczne. Takie instalacje mają powstać również na 

oczyszczalni ścieków. Opracowywana jest również dokumentacja na 

budowę sieci sanitarnej dla SUW i kilka posesji przy ul. 27 Stycznia 

 i narożnik ul. Łomnickiej. 

Na zakończenie pan M. Kupś poinformował, że na kolejną sesję przygotuje 

zmianę wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
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wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych zaznaczając, że na dziś 

konieczna jest modernizacja SUW w Białej, Radolinie, Stobnie  

i Pokrzywnie. Podkreślił, że wykonywane zadania są w 73-74% 

finansowane z zewnątrz, z pożyczek z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

Maciej Kubacki (Radny) pytał z czego wynika konieczność modernizacji 

Stacji Uzdatniania Wody, czy w planach jest poprawa wydajności sieci 

wodociągowej przy ul. Grunwaldzkiej, w kierunku firm tam się 

znajdujących? 

Pan Marek Kupś odpowiadając zwrócił uwagę, że wody może brakuje 

okresowo, natomiast firma nie sygnalizuje problemów. Jest tam problem 

związany ze zwężeniem sieci, ale nie jest to zadanie priorytetowe. 

Priorytetem jest wyrównanie ciśnienia w sieci na zatorzu. SUW ma 93 lata, 

urządzenia mało wydajne i technologicznie mało sprawne. Sam budynek 

jest znacznie wyeksploatowany. Ponadto w najbliższych latach należy 

dostosować tak produkcję wody, aby dostosować ją w wymogów,  

a żywotność pewnych urządzeń jest ograniczona. 

Łukasz Michał Walkowiak (Radny) pytał o szanse pozyskania środków 

zewnętrznych na budowę SUW w przypadku wpisania zadania do 

wieloletniego planu inwestycyjnego, w jakich wielkościach? 

Pan Marek Kupś wyjaśnił, że głównym warunkiem ubiegania się o środki 

jest dokumentacja techniczna i niezbędne pozwolenia. W programie Feniks 

każdy element zadania jest punktowany, dlatego dobrze, gdyby jak 

najwięcej zadań było we wniosku z posiadanymi projektami i dokumentacją, 

oraz pozwoleniami. 

Łukasz Michał Walkowiak (Radny) uzupełnił, że dobrze byłoby, aby radni 

mieli świadomość, jakie środki można pozyskać z takiego programu, a na 

ile gmina musi się przygotować. 

Pan Marek Kupś wyjaśnił, że wszystko będzie zależne od wielu sytuacji  

w kraju i na rynku gospodarczym. Należy mieć na uwadze zmienność 

rynku. Na ten czas SUW, plus zbiorniki wody pitnej i wszystkie niezbędne 

elementy, o których była mowa, kosztowałoby w granicach od 10 do 12 mln 
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zł. Dofinansowanie jest możliwe w wysokości do 70%. Modernizacja 

wiejskich hydroforni to 8-9 mln, maksymalnie 10 mln zł, czyli udział własny 

ok. 3 mln zł. Na pewno spółka będzie potrzebowała wsparcia, jeżeli chodzi 

o budowę kanalizacji sanitarnej w Stobnie. Natomiast to zadanie może 

poczekać, ale budowa SUW nie może czekać, dlatego gmina wówczas 

będzie musiała dofinansować większą kwotę.  Jeżeli nie będzie możliwości 

aplikowania o środki zewnętrzne będzie trzeba szukać środków we 

własnym zakresie. 

Dorota Barczak (Radna) pytała czy nasza sieć miejska jest przygotowana 

do odbioru większej ilości wody w czasie dużych opadów. 

Pan M. Kupś wyjaśnił, że raczej należy czuć się bezpiecznie, bo raczej nie 

mogą być to zalania, ale chwilowe podtopienia. Nie ma sieci, która jest  

w stanie odebrać wodę, która spadnie w ilości 400 litrów na m2. U nas jest 

dużo instalacji ogólnospławnych, która oprócz ścieków przyjmuje 

deszczówkę. Są tzw. separatory i kanały burzowe, które odprowadzają 

wodę do rzeczki w takiej sytuacji. Jednym z punktów przyszłego planu 

będzie rozdzielność sieci ściekowej i deszczowej. 

Ogłoszono 30 minut przerwy w obradach. Po przerwie wznowiono obrady  

w punkcie 6. W tym momencie quorum wynosiło 14 radnych.  

Ad 6) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2024-2040 oraz projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 2024 

rok. 

W dyskusji wzięli udział: 

Krzysztof Grzyśnik (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) 

przedstawił pismo Burmistrza Trzcianki FN.3021.9.2024.IZ z 26.09.2024 r. 

w sprawie proponowanych poprawek do ww. projektów uchwał. Pismo 

stanowi załącznik nr 10. 

Joanna   Zieńko (Skarbnik Gminy Trzcianka) przedstawiła kolejno zmiany 

zaproponowane: 

− pismem Burmistrza Trzcianki FN.3021.9.2024.IZ z 26.09.2024 r.; 
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− w projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2024-2040; 

− w projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały 

budżetowej na 2024 rok. 

 

Krzysztof Grzyśnik (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) odczytał 

opinie komisji stałych jak w załącznikach nr 11 i 12. Następnie 

poinformował, że do przewodniczącego Rady wpłynęło pismo właściciela 

Niepublicznego Żłobka EmiLudki w Trzciance o udzielenie głosu podczas 

sesji. W związku z brakiem głosów radny udzielił głosu pani E. Adamczyk.  

Pani Emila Adamczyk, właściciel Niepublicznego Żłobka EmiLudki  

w Trzciance, swój wniosek skierowany do Rady Miejskiej dot. przywrócenia 

dotacji celowej dla podmiotów prowadzących niepubliczny żłobek 

przedstawiony podczas obrad przedłożyła na piśmie, jak w załączniku  

nr 13. 

Krzysztof Grzyśnik (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) zwrócił 

uwagę, że ten temat nie jest związany z tematyką tego punkty, dlatego na 

ten czas pozostawią temat bez dyskusji. 

Piotr Ratajczak (Radny) dziękując za wypowiedź właścicielce Żłobka, 

podkreślił, że jest to istotny problem, bo miejsc żłobkowych w naszej gminie 

na ten czas nie ma dla wszystkich chętnych. Skierował prośbę do 

przewodniczącego Komisji Oświaty, Sportu i Spraw Społecznych   

o zaproszenie Pani na posiedzenie komisji, aby szerzej omówić ten 

problem. W tym temacie radni powinni pozyskać trochę większej wiedzy. 

Wiesław Natkaniec (Przewodniczący Komisji Oświaty, Sportu i Spraw 

Społecznych) przypomniał, że na poprzedniej sesji 29 sierpnia br. podjęli 

uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt i wyżywienie dziecka 

w żłobkach odczytując zapisy dot. przyjętych stawek opłat. Poprzez 

program państwowy wsparcie będzie w wysokości 1 500 zł, stąd gmina nie 

będzie wpierać o wcześniejsze 400 zł. Natomiast jeżeli dyskusja jest 

potrzebna, potwierdził, że zaprasza na posiedzenie komisji. 
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Wioletta Szukajło (Zastępca Burmistrza Trzcianki) potwierdziła odbycie 

dość długiego spotkania z panią E. Adamczyk w okresie wakacyjnym  

z dyskusją na ten trudny temat. Zwróciła uwagę, że z zamiarem likwidacji 

bonu żłobkowego nosili się już w czerwcu, Natomiast nie chcieli tego 

przedstawiać na sesji absolutoryjnej i po drugie, że ustawa Aktywny rodzic 

wchodzi w życie od 1 października, dlatego z bonu żłobkowego mogą 

skorzystać jeszcze rodzice we wrześniu. Dodała, że koszt utrzymania 

dziecka w żłobkach waha się między 1460 zł a 1660 zł. Kwota 1500 zł  

w zasadzie pokrywa koszt utrzymania dziecka w żłobkach. Jedynym 

kosztem będzie opłata za wyżywienie dziecka. Taka też była decyzja na 

poprzedniej sesji, ustalając kwotę na maksymalnym poziomie, rezygnując 

jednocześnie z bonu żłobkowego. Wyraziła gotowość udziału  

w posiedzeniu komisji i dyskusji w tym temacie. 

Łukasz Michał Walkowiak (Radny) zwrócił uwagę, że jest pomoc państwa 

1500 zł, ale mówimy i dyskutujemy o naszych placówkach publicznych,  

a nie o kosztach jakie ponosi przedsiębiorca. Jest tu mowa o kosztach 

niepublicznego żłobka prowadzonego przez osobę prywatną. Dodał, że 

należałoby jeszcze raz pochylić się nad tym tematem. 

Janina Kamińska (Przewodnicząca Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi) 

wyjaśniła, że dotychczas bon wynosił 400 zł i zapewne nie pokrywało to 

kosztów pobytu dziecka w żłobku. Dzisiaj nie ma bonu 400 zł, a jest dotacja 

z budżetu państwa w wysokości 1 500 zł. Rodzic będzie dopłacał mniej, bo 

zamiast 400 zł otrzyma 1 500 zł na pokrycie kosztów. 

Krzysztof Grzyśnik (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) 

zaproponował zakończenie tematu, gdyż przewodniczący komisji pan 

Wiesław Natkaniec zaproponował zajęcie się tym tematem na jednym 

z posiedzeń komisji.  

Głosowano w sprawie 

Wprowadzenie zmian w projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwały budżetowej na 2024 rok zgodnie z pismem Burmistrza Trzcianki 

FN. 3021.9.2024.IZ z 26.09.2024 r. punkty od 1 do 5. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof 

Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, 

Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, 

Piotr Ratajczak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wincenty Seweryn Kilian, Łukasz Michał Walkowiak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Witold Putyrski 

Głosowano w sprawie 

Wprowadzenie zmian w projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2024–2040  

w związku z wprowadzanymi zmianami w uchwale budżetowej na 2024 rok 

(załącznik Nr 1 - Prognoza finansowa).  Wprowadzenie w załączniku Nr 2 – 

Wykaz przedsięwzięć przedsięwzięcia pn. „Zaawansowane usługi cyfrowe - 

wzmocnienie krajowego systemu cyberbezpieczeństwa konkurs grantowy  

w ramach Projektu grantowego „Cyberbezpieczny Samorząd” – łączne 

nakłady 840 000,00 zł, limit wydatków 2024 rok - 281 999,99 zł (wydatki 

bieżące 71 999,99 zł, wydatki majątkowe 210 000,00 zł), limit wydatków 

2025 rok - 558 000,01 zł (wydatki bieżące 145 000,01 zł, wydatki 

majątkowe 413 000,00 zł), limit zobowiązań 840 000,00 zł. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne 

ZA (17) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof 

Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, 

Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, 

Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wincenty Seweryn Kilian 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Witold Putyrski 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2024-2040. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof 

Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, 

Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, 

Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Wincenty Seweryn Kilian 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Witold Putyrski 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 

2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (17) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof 

Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, 

Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz Łuczak, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, Witold Zbigniew Perski, 

Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wincenty Seweryn Kilian 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Witold Putyrski. 

Uchwała Nr VI/55/24 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniająca uchwałę  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2024-

2040 została podjęta. Uchwała – załącznik nr 14. 
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Uchwała Nr VI/56/24 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniająca uchwałę  

w sprawie uchwały budżetowej na 2024 rok została podjęta. Uchwała – 

załącznik nr 15. 

Ad 7) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych 

zasad umarzania, odraczania terminów spłaty, rozkładania na raty 

należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym 

przypadających gminie Trzcianka i jej jednostkom organizacyjnym. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Joanna   Zieńko (Skarbnik Gminy Trzcianka) przedstawiła projekt uchwały, 

wyjaśniając, że w uchwale, którą obecnie zmieniają znalazł się zapis 

będący powieleniem zapisu ustawowego. Posłużono się definicją ważnego, 

uzasadnionego interesu dłużnika.  Taki zapis nie powinien znaleźć się  

w naszej uchwale, stąd proponowane zmiany. Dodatkowo wyjaśniła, że 

uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od ogłoszenia w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

 

Krzysztof Grzyśnik (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) 

przedstawił opinie komisji stałych, jak w załączniku nr 16. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych zasad 

umarzania, odraczania terminów spłaty, rozkładania na raty należności 

pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym przypadających gminie 

Trzcianka i jej jednostkom organizacyjnym. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (18) 
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Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof 

Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, 

Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz 

Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin 

Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Witold Putyrski 

Uchwała Nr VI/57/24 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniająca uchwałę  

w sprawie szczegółowych zasad umarzania, odraczania terminów spłaty, 

rozkładania na raty należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym 

przypadających gminie Trzcianka i jej jednostkom organizacyjnym została 

podjęta. Uchwała – załącznik nr 17. 

Ad 8) Projekt uchwały w sprawie zasad przeprowadzania naboru 

wniosków o zawarcie umowy najmu lokalu mieszkalnego, 

budowanego w ramach inwestycji realizowanej przez Społeczną 

Inicjatywę Mieszkaniową „KZN- Wielkopolska” Sp. z o.o., w tym 

określenia kryteriów i zasad przeprowadzania oceny punktowej oraz 

wysokości kaucji. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Wioletta Szukajło (Zastępca Burmistrza Trzcianki) wyjaśniła, że gmina 

Trzcianka przystąpiła do SIM „KZN-Wielkopolska” aby realizować 

budownictwo mieszkaniowe na wynajem. Obecnie podejmowane są dalsze 

kroki celem budowy mieszkań w miejscowości Biała przy ul. Górne 

Podwórze. W celu zapewnienia finansowania tego przedsięwzięcia gmina 

wystąpiła do BGK o bezzwrotne środki z Funduszu Dopłat z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa. Aby otrzymać takie środki konieczne 

jest podjęcie uchwały, która określi zasady przeprowadzania naboru 
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wniosków o zawarcie umowy najmu lokalu mieszkalnego. Uchwała określi 

zarówno zasady naboru wniosków o zawarcie umowy najmu, jak i zasady 

oceny punktowej oraz wysokość wymaganej kaucji. O najem będą mogły 

ubiegać się osoby, które nie posiadają prawa do lokalu mieszkalnego.  

W § 5 ust. 2 określono kryteria naboru wniosków oraz liczbę punktów 

możliwych do uzyskania spełniając dane kryterium. 

 

Krzysztof Grzyśnik (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) 

przedstawił opinie komisji stałych, jak w załączniku nr 18 

Piotr Ratajczak (Radny) pytał, jak będzie weryfikowany zapis § 5 ust. 2 pkt 

2 dotyczący zamieszkiwania na terenie gminy Trzcianka? Zgodnie  

z zapisami Kodeksu cywilnego miejscem zamieszkania jest miejsce,  

w którym zamieszkuje osoba z zamiarem stałego pobytu. 

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) wyjaśnił, że obecnie wiele spraw 

administracyjnych odbywa się na zasadzie oświadczeń. Będzie to 

oświadczenie złożone we wniosku. 

Nie było innych uwag. 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie zasad przeprowadzania naboru wniosków  

o zawarcie umowy najmu lokalu mieszkalnego, budowanego w ramach 

inwestycji realizowanej przez Społeczną Inicjatywę Mieszkaniową „KZN- 

Wielkopolska” Sp. z o.o., w tym określenia kryteriów i zasad 

przeprowadzania oceny punktowej oraz wysokości kaucji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (18) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof 

Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, 

Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz 

Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, 
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Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin 

Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Witold Putyrski. 

Uchwała Nr VI/58/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie zasad 

przeprowadzania naboru wniosków o zawarcie umowy najmu lokalu 

mieszkalnego, budowanego w ramach inwestycji realizowanej przez 

Społeczną Inicjatywę Mieszkaniową „KZN- Wielkopolska” Sp. z o.o., w tym 

określenia kryteriów i zasad przeprowadzania oceny punktowej oraz 

wysokości kaucji została podjęta. Uchwała – załącznik nr 19. 

Ad 9) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie gminy Trzcianka. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Wioletta Szukajło (Zastępca Burmistrza Trzcianki) wyjaśniła, że projekt 

uchwały uchyla regulamin przyjęty w 2016 roku. Od tego czasu nastąpiły 

zmiany przepisów, zarówno w ustawie o świadczeniach rodzinnych, jaki i 

pomocy społecznej. Projekt ma uporządkować zapisy w regulaminie, który 

określa zasady udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie gminy. Uchwała reguluje zasady 

stypendiów szkolnych, jak i zasiłków szkolnych, które szczegółowo 

omówiono na komisjach. Na pytania radnych może również szerzej 

odpowiedzieć pani P. Czarnecka, przedstawiciel CUS w Trzciance. 

Pani W. Szukajło prosiła o przyjęcie drobnych poprawek literowanych w § 3 

projektu uchwały, w załączonym regulaminie w tabeli, kolumna 2 po 

wyrażeniu „w art. 8” brakuje wyrażenia „ust.” oraz w § 10 wykreślić zapis 

„1”.  
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Krzysztof Grzyśnik (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) 

przedstawił opinie komisji stałych, jak w załączniku nr 20. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie 

gminy Trzcianka. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (18) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof 

Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, 

Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz 

Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin 

Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Witold Putyrski 

Uchwała Nr VI/59/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie przyjęcia 

Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie gminy Trzcianka postała podjęta. 

Uchwała – załącznik nr 21. 
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Ad 10) Projekt uchwały w sprawie zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy 

bezprzetargowego udostępnienia – dzierżawy nieruchomości dla ASTA Net 

tj.  działki w Straduniu w celu umieszczenia tablicy informacyjnej  

o przyznanym dofinansowaniu montowanego światłowodu na okres  

9 lat.  

Wioletta Szukajło (Zastępca Burmistrza Trzcianki) odpowiadając na pytanie 

zadane podczas posiedzenia jednej z komisji wyjaśniła, że jest to działka 

rolna VI klasy.  

Radni nie mieli uwag.  

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (18) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof 

Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, 

Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz 

Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin 

Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Witold Putyrski. 

Uchwała Nr VI/60/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 

została podjęta. Uchwała – załącznik nr 22. 

Ad 11) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Trzcianka dla części terenu obrębów ewidencyjnych Runowo  

i Siedlisko. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) wyjaśnił, że wpłynęła do niego, jak i do rady 

Miejskiej, korespondencja mieszkańców Runowa i Siedliska dot. 

zaniepokojenia potencjalnym zagospodarowaniem terenów w tym 

obszarze. Przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Trzcianka dla tych terenów 

pozwoli docelowo określić przeznaczenie terenów objętych tą uchwałą. Jest 

to u7zupełniające w stosunku do już przyjętych planów. W ramach procedur 

zostaną ustalone zasady gospodarowania tym terenem, co będzie można 

na nim realizować, a czego nie.  

Marcin Buśka (Kierownik Referatu Planowania i Gospodarki 

Nieruchomościami) poinformował, że w ramach procedury planistycznej 

można składać wnioski do planu. O terminie wniosków będzie informacja  

w obwieszczeniu na BIP, tablicach w sołectwach.  

Krzysztof Grzyśnik (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) 

przedstawił opinie komisji stałych, jak w załączniku nr 23. 

Wincenty Seweryn Kilian (Radny) zwrócił uwagę, że uchwałą jest 

przygotowana, aby ograniczyć inwestycje potencjalnie oddziaływujące na 

środowisko i jest jej przeciwny, ale jest wstanie za nią głosować, jeżeli nie 

będzie powodowała ograniczeń.  Rada poprzedniej kadencji nie wydała 

żadnych warunków zabudowy, żadnej zgody na budowę chlewni czy obory. 

Dodał, że na tym obszarze jest gmina rolnicza. Na wsiach budują się 



24 

 

mieszkańcy Trzcianki, przyjeżdżają z zewnątrz, ale to oni przyjeżdżają na 

wieś i muszą dostosować się do wsi. Mają wiedzę, gdzie chcą zamieszkać. 

Złożono 200 podpisów, aby w tym rejonie nie powstawała żadna inwestycja, 

mówiono o biogazowni. Jeżeli rolnik chce wybudować oborę czy chlewnię 

do hodowli ponad 200DJP to nie ma zwolenników za sobą. Łatwo jest 

zebrać 300-400 podpisów, bo rolników jest bardzo mało. Burmistrz musi 

liczyć się z głosem mieszkańców, a co mają robić rolnicy. Dodał, że jest 

przeciwny tej uchwale, jeżeli celem jej wywołania jest wprowadzenie 

ograniczeń.  

Janina Kamińska (Przewodnicząca Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi) 

zwróciła uwag®, że nie mówi się o ludziach, którzy sprowadzają się  

z miasta na wieś, ale mówią o ludziach, którzy tu żyją od dawien dawna.  

W Siedlisku są plany zagospodarowania przestrzennego, które umożliwiają 

w centrum wsi hodowlę 230 DJJP tj. ok. 2 tysięcy świń. W byłych PGR jest 

podobnie. Jest możliwość hodowli ponad 3 tysięcy sztuk. Kolejne miejsca 

są w Rychliku. Kolejne takie przedsięwzięcia powodują dużo uciążliwości 

dla mieszkańców. Zwróciła uwagę, żeby rolnicy, którzy mają hodowle na 

tych terenach stosowali odpowiednie zabezpieczenia, filtry, aby mieszkańcy 

mogli normalnie żyć. Może wówczas nie będzie takiego oporu społecznego. 

Nie bez powodu p[od wnioskiem podpisało się 340 osób. 

Łukasz Michał Walkowiak (Radny) zgadzając się z przedmówczynią 

przypomniał, że kalo Rada deklarowali, że wyznaczą tereny hodowlane  

w gminie. Temat będzie wracał. W tej sytuacji rolnicy w jakiś sposób 

zawsze będą poszkodowani. Zwrócił się do radnych, aby podjąć ten temat. 

Zgodził się również z tym, że muszą dbać o interes mieszkańców. 

Janina Kamińska (Przewodnicząca Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi) - 

(Ad Vocem) przypomniała, że w poprzedniej kadencji Komisja Środowiska  

i Rozwoju Wsi podjęła decyzję, że nasza gmina nie idzie w kierunku 

rozwoju terenów hodowlanych. Jako przewodnicząca komisji zaprosiła 

radnych, aby wspólnie poszukać takich terenów. Natomiast jest prośba 

mieszkańców Siedliska o zabezpieczenie ich przed kolejną taką decyzją. 

Prosiła radnych, aby przychylić się do takiej prośby i przyjąć uchwałę. 
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Łukasz Michał Walkowiak (Radny) - (Ad Vocem) stwierdził, że zgadza się  

z wszystkim, natomiast temat i dyskusja będzie cały czas wracała, dlatego 

wspólnie z burmistrzem, rolnikami, należy wypracować rozwiązanie  

w rzetelnej dyskusji. 

Marek Krzysztof Dąbrowski (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) 

przypomniał dyskusje z poprzedniej kadencji, że to nie tak, iż Rada chce 

utrudnić życie rolnikom, ale chce uchronić mieszkańców przed 

uciążliwościami. Nasza gmina ma tereny i gdzieś można by znaleźć 

miejsce, podobnie jak tereny przemysłowe Trzcianka-Południe. Apelował, 

aby nad tym się zastanowić i wspólnie coś ustalić. 

Wincenty Seweryn Kilian (Radny) - (Ad Vocem) przypomniał, że był jakiś 

czas przewodniczącym Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi, ale w kampanii 

wyborczej Burmistrz zaproponuje, stworzy tereny dla produkcji rolniczej. 

Tereny rolnicze nie można tak ustalić jak tereny przemysłowe. 

Przedsiębiorca ma teren i może się rozwijać. Rolnik najczęściej jak chce 

postawić oborę czy chlewnię to z reguły na tym co już posiada, na bazie 

tego co ma, chce to rozbudować, powiększyć. Rolnik nie przeniesie 

swojego gospodarstwa. Już był taki problem w Nowej Wsi, gdzie rolnik nie 

mógł wybudować chlewni 100 m od zabudowań, obrzeża Białej, rolnik 

chciał powiększyć swoją oborę i zwiększyć produkcję itp. Prosił  

o odpowiedź na pytanie czy rolnik może się rozwijać i jak ma się rozwijać? 

Marek Krzysztof Dąbrowski (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) 

- (Ad Vocem) wyjaśnił, że chodziło mu o przyszłych inwestorów, rolników 

produkujących określony towar, przy określonej szkodliwości, wyznaczyć 

tereny podobnie jak przedsiębiorcom przemysłowym. Teraz mowa jest o 

biogazowni, biokompostowni i dla takich przedsiębiorców może znaleźć 

teren. 

Mariusz Łuczak (Radny) zwrócił uwagę, że jako rolnik, będzie bronił 

rolnictwa i wsi, która jest po to, aby produkować żywność i produkcję 

roślinną. W dalszej części zwrócił się do radnej J. Kamińskiej mówiąc  

o produkcji, jaką kiedyś prowadziła w centrum wsi. 
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Wiesław Natkaniec (Przewodniczący Komisji Oświaty, Sportu i Spraw 

Społecznych) potwierdził, że od kiedy jest radnym temat powraca  

i rozmawiają o tym. Przyjęto w poprzedniej kadencji, że Trzcianka będzie 

wolna od nieprzyjemnych zapachów. Zdaniem radnego u nas nie ma na 

takie coś miejsca i należałoby generalnie ucinać takie tematy tj. bogazowni, 

biometanowni. Takich terenów nie ma i nigdy się nie znajdą, taka jest 

rzeczywistość. 

Mariusz Łuczak (Radny) - (Ad Vocem) zwrócił uwagę, że przedmówca nie 

protestuje a 500-600 m od centrum miasta jest przedsiębiorca, który hoduje 

tysiące kurczaków.  

Witold Zbigniew Perski (Przewodniczący Komisji Gospodarczej) zwrócił 

uwagę, że przystąpienie do tego planu wyskoczyło tak niespodziewanie. Ta 

część współgra z poprzednimi planami na tym obszarze. Pytał, dlaczego 

przystępuje się do opracowania tego planu tak nagle, wyskoczył tak 

nieplanowanie. W przestrzeni jest mowa o jakiejś firmie, która chce założyć 

biometanownie czy biogazownie, czy w planie będą ograniczania na takie 

inwestycje? Mówi się od kilku kadencji o wyznaczeniu terenów, co byłoby 

słuszne i zasadne. Ponownie dopytywał, dlaczego przystępujemy do 

opracowania planu, który nie był planowany. Na Komisji Gospodarczej coś 

wspomniano, ale nie padły konkretne informacje. 

 

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) wyjaśnił ponownie, że wpłynęła 

korespondencja do niego i Rady Miejskiej z oczekiwaniem mieszkańców, 

aby określić przeznaczenie tych terenów, co jest możliwe przez procedurę 

planistyczną. Dopiero przyjęcie planu miejscowego określi pewne zasady. 

W toku postępowania planistycznego wszystkie wnioski do planu zostaną 

rozpatrzonej. Ten teren styka się z trzema obszarami, na których już są 

przyjęte miejscowe plany. 

Witold Zbigniew Perski (Przewodniczący Komisji Gospodarczej) - (Ad 

Vocem) dopytywał, jakie przesłani były, że Stowarzyszenie Czysta Wieś 

wniosło o przystąpienie do opracowania planu? 

 

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) wyjaśnił, że wcześniej zobowiązano się, że 

sołectwo Siedlisko będzie objęte planami miejscowymi. Jest to czwarty plan 
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w tym terenie i domknie tę stronę z Siedliska. Mieszkańcy Siedliska wyrazili 

swoje obawy w tym piśmie. 

Robert Matkowski (Radny) przypomniał, jak toczyły się rozmowy, kiedy 

chodził na sesje jako mieszkaniec. Zawsze przy takim temacie pojawiał się 

ktoś z sołectwa Siedlisko opowiadając jak tam śmierdzi, co jest prawdą. 

Zdaniem R. Matkowskiego nie uda się stworzyć stref hodowlanych  

w gminie, dopóki w Siedlisku będzie śmierdzieć. Dyskusje się toczą od 

dawna i cały czas jesteśmy w tym samym miejscu. Pytał o to czy przy 

uchwalaniu tego planu są możliwości wyprowadzenia chlewni z centrum 

wsi, bo dopiero wówczas można by dyskutować o jakiś strefach 

hodowlanych. 

Innych głosów nie było. 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego gminy Trzcianka dla części terenu 

obrębów ewidencyjnych Runowo i Siedlisko. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (11) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof 

Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, 

Paulina Elżbieta Knap, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Marcin Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (4) 

Wincenty Seweryn Kilian, Mariusz Łuczak, Witold Zbigniew Perski, Piotr 

Ratajczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Maciej Kubacki, Robert Matkowski, Łukasz Michał Walkowiak 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Witold Putyrski.  

Uchwała Nr VI/61/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Trzcianka dla części terenu obrębów ewidencyjnych Runowo i Siedlisko 

została podjęta. Uchwała – załącznik nr 24. 

Ad 12) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Trzcianki w rejonie ulicy ks. Piotra Skargi. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Krzysztof Grzyśnik (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) wyjaśnił, 

że projekt wpłynął w dniu dzisiejszym, nie był opiniowany na komisjach 

Rady.  

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) wyjaśnił, że nie tak dawno przyjęto plan 

miejscowy w rejonie jeziora Sarcze. W związku z tym wystąpiono do 

Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa o przekazanie gminie działkę, 

która pozwoli połączyć ul. Za Jeziorem z Parkiem Ryb Słodkowodnych, 

terenami jeziora Sarcze. Proponowane przystąpienie do sporządzenia 

planu dotyczy części ww. planu tj. w rejonie boiska sportowego bocznego 

przy ul. P. Skargi, łącznie z komunikacją, parkingiem i otoczeniem. Plan ten 

ma umożliwić przystąpienie do budowy boiska o sztucznej nawierzchni  

i w zasadzie będzie ograniczony do tej części sportowej terenu. Pod koniec 

roku będzie gotowa dokumentacja i przyjęcie planu umożliwi wystąpienie  

o pozwolenie na budowę i szukanie środków na ten cel. Gdyby inwestycja 

miała znaleźć się w wieloletnim planie inwestycyjnym należy przyjąć 

miejscowy plan, w którym jednoznacznie opisana byłaby ta inwestycja co 

umożliwiałoby jej realizację. Inwestycja będzie dość droga. Podobna 

powstaje na MOSiR w Pile za 7,5 mln zł. 
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Krzysztof Grzyśnik (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) zwrócił 

uwagę, jako osoba związana od lat ze sportem, że jest to ważna inwestycja 

dla całej piłkarskiej Trzcianki, na którą czekają zarówno zawodnicy jak  

i kibice. Zachęcił do przyjęcia ww. uchwały. 

Łukasz Michał Walkowiak (Radny) przyłączył się do prośby 

Wiceprzewodniczącego Rady o przyjęcie uchwały i poparcie tego projektu, 

bo to boisko otworzy wiele możliwości, jeżeli chodzi o treningi, a i odciąży 

budżet w kontekście utrzymania boiska z naturalnej nawierzchni. 

Krzysztof Kęciński (Przewodniczący Komisji Rewizyjnej) odniósł się do 

aspektu ekonomicznego stwierdzając, że każdej zimy wszystkie grupy 

zawodników, szczególnie seniorzy i grupy młodzieżowe, wynajmują takie 

boisko w innych miejscowościach. Prosił o zagłosowanie nad projektem. 

Głosowano w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Trzcianki w rejonie ulicy 

ks. Piotra Skargi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (18) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Marek Krzysztof 

Dąbrowski, Krzysztof Grzyśnik, Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, 

Wincenty Seweryn Kilian, Paulina Elżbieta Knap, Maciej Kubacki, Mariusz 

Łuczak, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Witold Zbigniew Perski, Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin 

Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 



30 

 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Witold Putyrski. 

Uchwała Nr VI/62/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Trzcianki w rejonie ulicy ks. Piotra Skargi została podjęta. Uchwała – 

załącznik nr 25. 

Ad 13) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie wsi 

Niekursko. 

W dyskusji wzięli udział: 

Krzysztof Grzyśnik (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) wyjaśnił, 

że projekt wpłynął do Rady w dniu sesji. 

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) wyjaśnił, że właściciele nieruchomości 

działek wydzielonych w Niekursku wnieśli o nadanie numerów. W związku  

z tym, że w Niekursku ulice mają swoje nazwy, proszą, aby nadać nazwę 

ulicy, która jest na wylocie do Wałcza, z prawej strony, skręcająca w las. 

Nazwy ulic w Niekursku są różne. Dwie noszą nazwę polskich artystów, 

nazwy bezosobowe Wesoła, Polna, Leśna, Boczna, Szkolna.  

W uzasadnieniu podano propozycje polskich malarzy, ale decyzja należy do 

radnych. Po rozmowie z panią sołtys są jeszcze dwie propozycje:  

ul. Łowiecka i ul. Grzybowa. 

Maciej Kubacki (Radny) przychylił się do propozycji dwóch ostatnich nazw 

podanych przez burmistrza. Poparł nazwę ulica Łowiecka. 

Krzysztof Kęciński (Przewodniczący Komisji Rewizyjnej) zwrócił uwagę, że 

najlepiej byłoby przychylić się do jednej z propozycji mieszkańców wsi. 

Krzysztof Grzyśnik (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) 

zaproponował, aby przegłosować propozycję dwóch nazw ulic 

przedstawionych przez panią sołtys ul. Łowiecka i ul. Grzybowa. Każdy  

z radnych będzie miał jeden głos do oddania. Nazwa, która uzyska 

najwięcej głosów będzie tą wybraną.  
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Wincenty Seweryn Kilian (Radny) zaproponował nadanie nazwy 

ul. Malczewskiego, skoro w Niekursku są już nazwy znakomitych osób 

naszej kultury. 

Krzysztof Grzyśnik (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) 

uzupełnił, że są trzy propozycje pod głosowanie i możliwości oddania głosu 

za jedną z nich.  

Dorota Barczak (Radna) zwróciła się z pytaniem czy dzisiaj musi być to 

przegłosowane, bo dla radnych to wszystko jedno, ale dla tych, którzy tam 

mieszkają nie jest wszystko jedno. 

Ksenia Cieszyńska-Rosalska (Radca prawny) wyjaśniła, że należy 

przeprowadzić trzy głosowania, w kolejności zgodnie z uznaniem radnych, 

natomiast każdy musi pamiętać, że ma jeden głos. Jeżeli jedna z propozycji 

uzyska wymaganą większość, może okazać się, że niecelowe będzie 

głosowanie kolejnych propozycji. 

Krzysztof Grzyśnik (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) wyjaśnił, 

że będą głosowane trzy propozycje: ul. Łowiecka, ul. Grzybowa  

i ul. J. Malczewskiego, zgodnie z tą kolejnością, każdy radny ma jeden głos, 

oddanie głosu nad jedną nazwą uniemożliwia głosowania nad kolejną.  

Głosowano w sprawie 

Kto jest za nazwą: ulica Łowiecka? 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Dorota Barczak, Anna Maria Boch, Ewa Maria Bogacz, Krzysztof Grzyśnik, 

Janina Kamińska, Krzysztof Kęciński, Paulina Elżbieta Knap, Maciej 

Kubacki, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec, Witold Zbigniew Perski, 

Piotr Ratajczak, Łukasz Michał Walkowiak 

PRZECIW (1) 
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Wincenty Seweryn Kilian 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (4) 

Marek Krzysztof Dąbrowski, Mariusz Łuczak, Ludwika Orłowska-Mumot, 

Marcin Andrzej Walkowiak 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Bagrowski, Paweł Iwanicki, Witold Putyrski.  

Uchwała Nr VI/63/24 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie nadania nazwy 

ulicy na terenie wsi Niekursko z nazwą ulica Łowiecka została podjęty. 

Uchwała – załącznik nr 26. 

Ad 14) Informacja Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

W dyskusji wzięli udział: 

Pisemną informację o pracy burmistrza między sesjami przekazano radnym 

wraz z materiałami na sesję.  

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) uzupełnił, że w trakcie obrad wyszedł na 

pewien czas celem odbioru toru rowerowego typu pumptrack. Obiekt od 

jutra jest do dyspozycji. Pozostałe inwestycje się toczą. Termin w sprawie 

wydania opinii o obwodnicy podany przez RDOŚ jest ostateczny i się 

wyrobią. Opinia będzie zawarta w decyzji środowiskowej.  

Burmistrz dodał, że odpowie na pytania radnych, bo w informacji zawarto 

zapisy o prowadzonych inwestycjach, choć trochę już na innym poziomie 

zaawansowania, bo trochę czasu minęło od ich wytworzenia. Ponadto 

kończą się zebrania wiejskie. Dziś odbędzie się w Straduniu i Smolarni, 

jutro Pokrzywno i Niekursko. 

Burmistrz zaprosił na spotkania zorganizowane przez Czarnkowsko-

Trzcianecką Lokalną Grupę Działania w ramach promocji marki turystycznej 

naszego regionu pod nazwą „To co Noteckie”, na którym będą stoiska 

promujące nasz region oraz wieczorne koncerty.  
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Ad 15) Informacja o pismach adresowanych do Rady. 

W dyskusji wzięli udział: 

Krzysztof Grzyśnik (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) 

poinformował, jakie pisma wpłynęły we wrześniu do biura Rady, które są 

umieszczone w informatorze.  

Krzysztof Jaworski (Burmistrz) uzupełnił, że w ramach zmian budżetowych 

wydzielono kwotę wsparcia gmin dotkniętych powodzią w wysokości  

10 000 zł, za którą zakupiono potrzebne sprzęty i przekazano gminie 

Duszniki Zdrój do dalszego rozdzielenia najbardziej potrzebującym. 

Ad 16) Interpelacje, wnioski i zapytania radnych oraz sołtysów. 

W dyskusji wzięli udział: 

Robert Matkowski (Radny) złożył wniosek dot. zmiany zarządzenia 

określającego zasady korzystania z Trzcianeckiej Przystani Żeglarskiej – 

załącznik nr 27. 

Krzysztof Kęciński (Przewodniczący Komisji Rewizyjnej) złożył wniosek 

o budowę progów zwalniających w miejscowości Straduń – załącznik  

nr 28. 

Dorota Barczak (Radna) złożyła wniosek o zaproszenie na sesję Rady 

Miejskiej Trzcianki przedstawicieli Młodzieżowej Rady Gminy – załącznik 

nr 29. 

Ewa Maria Bogacz (Radna) złożyła dwa wnioski do projektu budżetu na rok 

2025 dot.: 

1) remontu części ul. Orzeszkowej – załącznik nr 30, 

2) środków na utworzenie punktów wy6miany książek – załącznik nr 31. 

Ewa Maria Bogacz (Radna)zwróciła się z pytaniem, w związku  

z pojawieniem się głosów ewentualnej budowy biogazowni, biometanowni 

czy byłaby możliwość, aby radni otrzymali więcej informacji w tym temacie, 

pojawił się ktoś kto rozszerzyłby ich wiedzę w tym temacie, opowiedział  

o korzyściach dla mieszkańców i zagrożeniach, jakie są i czy w ogóle są. 
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Chciałaby, aby radni byli uświadomieni, bo nie znają się na tym, a może są 

to przyszłościowe inwestycje. 

Wioletta Szukajło (Zastępca Burmistrza Trzcianki) powróciła do tematu, 

który na czerwcowej sesji poruszył radny Marek Krzysztof Dąbrowski,  

a dotyczący rosnących cały czas kosztów oświaty, informując, że 

przeprowadziła rozmowy i weszła w kontakt ze spółką Wulkan i materiały 

będące propozycją przeprowadzenia audytu w naszej gminie przekaże 

radnym. Oczekiwania na opracowanie to ok. 4 miesiące, natomiast 

orientacyjne koszty są między 45-75 tysięcy. Zwróciła się z pytaniem czy 

zabezpieczyć środki w przyszłorocznym budżecie na taki audyt? Co 

również wiąże się z wzięciem odpowiedzialności za wytyczne, jakie będą 

wynikały z tego audytu.  

Marek Krzysztof Dąbrowski (Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki) 

odniósł się do wypowiedzi pani burmistrz, że byłby za takim audytem, 

rekomendowałby takie działania.  

Raport z głosowań przeprowadzonych podczas sesji – załącznik 32. 

Ad 17) Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Wiceprzewodniczący Rady  

Krzysztof Grzyśnik, zamknął VI sesję Rady Miejskiej Trzcianki.  

 

Przewodniczący obrad 
Przygotowała:       Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej Trzcianki 
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